
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: 1)Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών 

 2)Υπουργείο Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας 

 

      

 

 

Θέμα: Θωράκιση της Αττικής απέναντι σε πλημμυρικά φαινόμενα» 

 

 

 

Σε πρόσφατη συνέντευξη του στον σταθμό 9.84 ο Καθηγητής του ΕΜΠ Νίκος Μπελαβίλας 

εξέφρασε την έντονη ανησυχία του  , για την πιθανότητα να χτυπήσουν ακραία καιρικά 

φαινόμενα την Αττική, όπως βλέπουμε να έχει συμβεί στη Βαλένθια, με ολέθριες συνέπειες. 

 Όπως επεσήμανε :Μια τεράστια πολεοδομική ζώνη συνολικά 12 δήμων, από την Πάρνηθα 

έως το Φάληρο, θα βρεθεί σε κίνδυνο, ». Αυτό οφείλεται στη χρόνια παράβλεψη να 

συμπεριληφθεί ο Κηφισός στα αντιπλημμυρικά έργα. 

Επίσης δήλωσε πως«Ο Κηφισός έχει σχεδιαστεί σε άλλες εποχές (1950) για να 

αντιμετωπίσει άλλες μετεωρολογικές συνθήκες. Δεν αρκεί πλέον το μέγεθός του για να 

τραβήξει τα νερά της Αθήνας και των εκατοντάδων χιλιομέτρων ρεμάτων». Όπως εκτίμησε 

ο κίνδυνος είναι τεράστιος, «είμαστε αθωράκιστοι». 

Και πρόσθεσε: «Πρέπει να αναθεωρήσουμε όλη τη στρατηγική κάλυψης των ρεμάτων και 

να ανοίξουμε παράλληλους αγωγούς νερού, για να φεύγουν προς τη θάλασσα. Αν δεν 

υπάρξει διάθεση για τέτοια συζήτηση θα γίνει δυστυχώς βιαίως, μετά από δυο - τρεις 

καταστροφές. Όπως όλες οι ευρωπαϊκές πρωτεύουσες ανοίγουν τα ποτάμια τους και τα 

ρέματά τους, αυτό πρέπει να γίνει και στην Αθήνα». 

 

Δεδομένω των ανωτέρω  ερωτάται: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1674

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/11/2024



1) Έχουν ληφθεί υπόψη οι προειδοποιήσεις του Κυρίου Καθηγητή αλλά και άλλων 

ειδικών για την πρόληψη των πλημμυρικών φαινομένων; 

2) Τι μέτρα θα ληφθούν από τα αρμόδια Υπουργεία για την αντιμετώπιση των 

πλημμυρικών φαινομένων; 

 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ  

ΠΕΤΡΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΑΔΗΣ  

«ΣΠΑΡΤΙΑΤΕΣ» 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 




